
شانزدهمین عمل اهدای عضو در بیمارستان شهیدزاده بهبهان انجام شد
سرویس خبری/ محمد خلیجی: به گزارش خبرنگار ما از بهبهان، نادر حیدری مسئول روابط عمومی دانشکده از انجام شانزدهمین عمل اهدای 

عضو در بیمارستان شهیدزاده بهبهان خبر داد.
بنا بر این گزارش عمل اهدای عضو جوان بیست ساله که در اثر سقوط از ارتفاع دچار مرگ مغزی شده بود توسط دکتر امین بحرینی فوق 
تخصص جراحی پیوند در بیمارستان شهیدزاده و با همراهی تیم مجرب اتاق عمل انجام پذیرفت وکلیه ها وکبد این جوان بهبهانی برای پیوند 

به سه هموطن در شهرهای شیراز و اهواز انتقال داده شد.
عبدالله داسمه مسئول تیم اهدای شهرستان بهبهان با تشکر از کارکنان اتاق عمل و ICU  اظهار داشت: این شانزدهمین عمل اهدای عضو در ...
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لارستان
 آغاز و پایان عملیات روکش

 آسفالت در اوز
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی اداره کل راه وشهرسازی 
لارستان سیف الله عباسی رییس اداره راه وشهرسازی اوز از اقدامات اخیر 

در این حوزه خبرداد.

وی با بیان اینکه عملیات روکش آسفالت در محور کوره به هود به طول 
6 کیلومتر به اتمام رسیده، تصریح کرد: با تلاش همکاران در مجموعه و 
تامین اعتبارات لازم از سوی اداره کل راه و شهرسازی لارستان، روکش 
آسفالت سه راهی تخته به بیدشهر به طول 6 کیلومتر و عرض 7 متر آغاز 

شد.
عباسی همچنین از صبر و شکیبایی مردم هر دو منطقه به پاس همکاری در 

طول مدت فرآیند بهسازی مسیرهای تردد، تشکر و قدردانی کرد.

با حضور معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان؛
مسائل و مشکلات 8 روستای بخش اوز 

بررسی شد
 با حضور معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان، مسائل و مشکلات 8 

روستای بخش اوز بررسی شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری ویژه لارستان؛ 
جلیل حسنی فرماندار ویژه لارستان ابتدا به روستای کهنه قدیم رفت و با 
حضور در سالن اجتماعات مدرسه این روستا به بررسی مسائل و مشکلات 

مردم پرداخت.
نیازمندی های  این روستا، مهم ترین مشکلات و  مهرام وطن خواه دهیار 
این روستا را اجرای طرح هادی، اتمام بولوار ورودی روستا به طول 300 
متر، ساخت مسجد جامع، فرسودگی لوله ها و شبکه داخلی آب روستا و 

غیره بیان کرد.
سخنانی  در  لارستان  مسکن  بنیاد  رییس  زائری  مهندس  نشست  این  در 
اظهار داشت: به محض دریافت قیر رایگان در راستای بهسازی و آسفالت 

ورودی روستا اقدام می کنیم.
فرماندار ویژه لارستان هم در خصوص موارد مطرح شده گفت: انشاالله با 
رایزنی با مدیران کل استان تمامی مسایل و مشکلات را پیگیری می کنیم.
بتواند  بهتر  دولت  تا  شوند  متمرکز  جا  یک  در  خواست  همگان  از  وی 

خدمات رسانی کند چرا که این خود باعث کاهش هزینه ها می شود. 
این  با حضور در  به شهرک توحید عزیمت کرده و  ادامه   مسئولین در 
روستا مسائل، مشکلات و درخواست های اهالی را شنیدند. فیروزی دهیار 
این منطقه مشکلات این روستا را بهسازی ورودی شهرک، اجرای طرح 

هادی، اتمام سالن ورزشی و غیره بیان کرد.
روستای  به  اوز  بخش  به  سفرشان  ادامه  در  مسئولین  دیگر  و  فرماندار   
اسلام آباد رفتند و با حضور در مسجد این روستا با مردم دیدار و مسائل و 

مشکلات آنها را شنیدند.
منفرد دهیار روستا مشکلات و نیازمندی های روستا را نبود پزشک، ایجاد 
طرح بومی و محلی در سه راهی روستا، تامین آب شیرین کن، اختصاص 
ماشین زباله، تاسیس پارک محله ای، اختصاص زمین به جوانان و غیره 
عنوان کرد. در این نشست مقرر شد که اگر ماشین حمل زباله به بخش 

اوز اختصاص یافت به این روستا انتقال یابد.
نیز  روستا  این  در  رفتند.  به روستای قلات  همراه سپس  هیئت  و  حسنی 
مسئولین محلی به بیان مسائل و مشکلات روستای خود پرداختند. مهمترین 
اختصاص  و  تامین  پزشک،  نبود  روستا  این  در  شده  مطرح  مشکلات 
ورودی  جاده  کامل  سازی  شانه  و  قلات  احمدی  بوستان  برای  تجهیزات 

روستا بود.
 مسئولین سپس به روستای کوره عزیمت و با جمعی از معتمدین و خیرین 
محلی این روستا دیدار و گفت وگو کردند. دهیار و شورای اسلامی روستا 
از فرماندار و دیگر مسئولین درخواست هایی همچون اتمام سالن نیمه تمام 

ورزشی و زیرسازی و آسفالت معابر و غیره داشتند.
 فرماندار در ادامه به روستای بیدشهر رفت و با حضور در مسجد این منطقه 

با اهالی این روستا نشستی ترتیب داد.
دهیار این روستا مسائل و مشکلات و نیازمندی هایی را همچون کمبود 
اتمام سالن ورزشی، بررسی وضعیت زمین  آب شرب، احداث سد دروا، 

مخابرات روستا و غیره  مطرح کرد.
عمرانی  امور  و  ریزی  برنامه  معاون  پور  علی  اصغر  علی  نشست  این  در 
فرمانداری ویژه لارستان در سخنان خود ضمن تشکر از خیرین این روستا 
که عمران و آبادانی را به این روستا هدیه کرده اند، گفت: برای هزینه دو 
ترانس برق مبلغ 90 میلیون تومان، برای بهسازی ورودی روستا 70 میلیون 
از محل  تومان  میلیون  اتمام سالن ورزشی روستا هم 450  برای  تومان و 

اعتبارات دو درصد نفت و گاز و استانی اختصاص یافته است.
معاون استاندار فارس سپس به روستای هود رفت و با دهیار و اعضا شورای 

اسلامی روستا دیدار و به درد دل های آنها نیز گوش داد.
دهیار این روستا از مشکلات به تعریض پل ورودی روستا از سمت هود به 

طرف جاده تخته، بهسازی و توسعه روستا و غیره اشاره کرد.
در پایان مسئولین به روستای گلار رفتند و از نزدیک با مسائل و مشکلات 
نشست که در محل مسجد جامع روستا   این  مردم روستا آشنا شدند. در 
و  مشکلات  روستا  مردم  از  نمایندگی  به  روستا  این  دهیار  شد،  انجام 
اجرای  کن،  شیرین  آب  دستگاه  یک  تامین  همچون  را  درخواست هایی 
طرح هادی، اختصاص زمین با متراژ بالاتر برای ساخت مسکن جوانان و 
غیره عنوان کرد. مهندس عسکری رییس آبفاروستایی شهرستان گفت: 

اعتبار  تومان  میلیون   50 مبلغ  کن  شیرین  آب  دستگاه  یک  تامین  برای 
تخصیص یافته است.

جلیل حسنی فرماندار ویژه لارستان در پایان سفرش به بخش اوز در جمع 
مردم روستای گلار ضمن تشکر از تمامی خیرین و معتمدین این روستاه ها 
فلسفه حضور در  افزود:  برای آبادانی روستای خود همت می کنند،  که 
روستاها این است که از نزدیک با مردم دیدار کنیم و به صورت چهره 
به چهره به حرفهای آنها گوش فرا دهیم تا گره ای از کار مردم روستاها 

باز شود.
این بخش پیگیری  وی خاطر نشان کرد: برای رفع مشکلات روستاهای 
لازم صورت خواهد پذیرفت و نگاه ویژه تری به روستاها خواهیم داشت.

حسنی ادامه داد: دولت تدبیر و امید وظیفه خود می داند که به درد دل 
مردم گوش دهد و در راستای رفع مشکلات مردم شبانه روزی قدم بردارد.

پاسارگاد
معدوم سازی بیش از یک تن مواد 
غذایی تاریخ مصرف گذشته در 

شهرستان پاسارگاد
بیش از یک تن مواد غذایی فاسد و تاریخ مصرف گذشته که از چند مغازه 

و دست فروش جمع آوری شده بود، در شهرستان پاسارگاد معدوم شد.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع، کارشناس مسئول بهداشت محیط  مرکز 
بهداشت شهرستان پاسارگاد، گفت: تیم فوریت های سلامت در شهرستان 
پاسارگاد، در بازرسی های خود در طی سه ماه گذشته، موفق شدند بیش از 
یک تن مواد غذایی، شامل شیر و مواد لبنی، چیپس و پفک، مواد آرایشی 
و بهداشتی، مواد شوینده و مقدار قابل توجهی از عرقیات)بدون مشخصات 
بهداشتی(، داروهای گیاهی و کالاهای قاچاق تاریخ مصرف گذشته را از 

مراکز تهیه و توزیع این شهرستان، جمع آوری و معدوم سازند.
مهندس منصور رحمانی، گفت: در این راستا پرونده افراد متخلف، برای 

پیگرد قانونی به مراجع قضایی، ارجاع داده شد.
این کارشناس مسئول بهداشت محیط، به تمام مراکز عرضه مواد غذایی، 
توصیه کرد: در ارایه خدمات به ویژه به والدین و دانش آموزان و تحویل 
مواد غذایی سالم به آنها، نهایت تلاش خود را انجام دهند و چنانچه تاریخ 
مصرف مواد غذایی آنها به اتمام رسیده، خود نسبت به جمع آوری آنها 

اقدام کنند.
با آغاز سال تحصیلی جدید  راستا،  داد: در همین  ادامه  مهندس رحمانی، 
و هماهنگی آموزش و پرورش، بر بوفه های مدارس هم نظارت بیشتری  

می شود.
شد:  یادآور  پاسارگاد،  بهداشت  مرکز  محیط  بهداشت  مسئول  کارشناس 
همشهریان در صورت مشاهده هرگونه تخلف بهداشتی، می توانند موارد 
تا در نخستین فرصت، کارشناسان برای  به سامانه 1490 اطلاع دهند،  را 

رسیدگی در محل حضور یابند.

زرین دشت
تودیع و معارفه؛ 

سرپرست جدید اداره منابع طبیعي 
و آبخیزداري شهرستان زرین دشت 

منصوب شد
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومي اداره کل منابع طبیعي و 
آبخیزداري فارس، در آیین تودیع و معارفه رییس جدید اداره منابع طبیعي 
پشتیبانی  و  برنامه ریزی  معاون  با حضور  آبخیزداري زرین دشت که  و 
اداره کل منابع طبیعي فارس و جمعي دیگر از معاونان و مسئولان این اداره 
کل بر پا شد، طي حکمي مرتضی سلیمانی شیری به عنوان سرپرست جدید 
منصوب و از تلاشهاي یعقوب نظریان مادوانی در زمان تصدي این پست 

با اهداي لوح تقدیر قدر داني شد. 
محمود معین الدین معاون برنامه ریزی و پشتیبانی اداره کل منابع طبیعي 
و آبخیزداري فارس در این مراسم گفت: برای اینکه بتوانیم به خوبی از 
و صدمه  آسیب  شاهد  کمتر  و  کنیم  محافظت  استان  طبیعی  های  عرصه 
به آن باشیم به نیروی انسانی کافی احتیاج است. از سویی دیگر کمبود 
اعتبارات مورد نیاز، سبب شده که نتوانیم امکانات و تجهیزات مورد نیاز 
در این زمینه را فراهم کنیم یا برخی طرح های اجرایی منابع طبیعی را به 

اتمام برسانیم.
وی در ادامه با اشاره به اقدامات انجام شده در راستای حفاظت از انفال در 
با  پنج ماهه نخست سال جاری  استان فارس طی  اظهار داشت: در  استان 
اجرای طرح کاداستر بر روی بیش از یک میلیون و 300 هزار هکتار از 
اراضی ملی و دولتی استان، گام موثری برای تثبیت مالکیت و جلوگیری 

از سوء استفاده ها در استان صورت پذیرفته است. 

خرامه
فرماندار شهرستان خرامه در جلسه ستاد امر به معروف و 

نهی از منکر:
جایگاه امر به معروف و نهی از منکر 

باید در جامعه تبیین شود 
از روابط عمومی فرمانداری شهرستان  به گزارش دریافتی روزنامه طلوع 
خرامه، فرماندار این شهرستان در جلسه ستاد امر به معروف و نهی از منکر 
با تاکید بر ضرورت نهادینه سازی امر به معروف و نهی از منکر در بین 

مردم، بر ضرورت تبیین جایگاه این دو فریضه واجب تاکید کرد.
مهندس آرگیو افزود: باید این امر را به صورت دقیق و شفاف در جامعه 
نهادینه کنیم و با برنامه ریزی های دقیق و اصولی نسل امروز را به سمت 

این مهم سوق دهیم.
وی تصریح کرد: فعالیت های معنوی همواره به دست مردم نتیجه بخش و 
با موفقیت بوده است و چنانچه زمینه پایه و اساس عمل به فریضه امر به 
معروف و نهی از منکر در قالب یک تلاش مردمی و جمعی در حکومت 

اسلام فراهم شود، نتیجه سودمند خواهد بود.
فرهنگی  دستگاه های  ظرفیت های  از  استفاده  بر  همچنین  خرامه  فرماندار 
برای ترویج و نهادینه کردن فرهنگ امر به معروف و نهی از منکر تاکید  

برنامه ریزی های لازم صورت  و  اقدامات  باید  راستا  این  در  بیان کرد:  و 
گیرد.

بوانات
ساخت منبر امامزاده بی بی )س( 

شهرستان مزایجان
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل اوقاف و امور 
اباعبدالله  ایام سوگواری سرور و سالار شهیدان  با  خیریه فارس، همزمان 
الحسین )ع( ساخت منبر امامزاده بی بی )س( در شهرستان مزایجان صورت 

گرفت.
ذوالفقار رعیت پیشه بیان کرد: منبر امامزاده بی بی )س( جهت ایام محرم 
به ارزش 70 میلیون ریال در قالب اجرای طرح مودت توسط بانی خیر حاج 

عباس امیدی ساخته شد.
مردم  پرشور  حضور  با  )س(  بی  بی  امامزاده  به  منبر  این  اهدای  مراسم 
شهرستان مزایجان برگزار شد و از محل کمک خیرین این شهرستان یک 

هزار و 300 نفر از اهالی این شهرستان اطعام شدند.
امامزاده بی بی )س( در بخش مرکزی بوانات روستای مزایجان قرار دارد 

و از نوادگان امام موسی کاظم )ع( است.

ممسنی
برگزاری دومین جلسه آموزشي 

مامورین قرائت کنتور ادارات 
آبفاروستایي شهرستانهاي ممسني، 

کازرون، رستم و فراشبند به میزباني 
شهرستان ممسني

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومي امور آب و فاضلاب 
روستایي شهرستان ممسني دومین جلسه آموزشي مامورین قرائت کنتور 
و  رییس  حضور  با  فراشبند  و  رستم  ممسني،  کازرون،  شهرستانهاي 
فارس  آبفاروستایي  درآمد شرکت  و  مشترکین  اداره خدمات  کارشناس 
و روساي ادارات شهرستانهاي رستم و ممسني به میزباني شهرستان ممسني 
برگزار شد. در این جلسه نحوه کار با نرم افزار هوشمند قرائت کنتور به 
وسیله تلفن همراه به مامورین آموزش داده شد و مشکلات آنان در رابطه 

با حقوق و دستمزد مطرح و رسیدگی شد.

بهبهان
شانزدهمین عمل اهدای عضو در 

بیمارستان شهیدزاده بهبهان انجام شد
نادر  بهبهان،  از  ما  خبرنگار  گزارش  به  خلیجی:  محمد  خبری/  سرویس 
اهدای  شانزدهمین عمل  انجام  از  دانشکده  روابط عمومی  مسئول  حیدری 

عضو در بیمارستان شهیدزاده بهبهان خبر داد.
بنا بر این گزارش عمل اهدای عضو جوان بیست ساله که در اثر سقوط از 
ارتفاع دچار مرگ مغزی شده بود توسط دکتر امین بحرینی فوق تخصص 
جراحی پیوند در بیمارستان شهیدزاده و با همراهی تیم مجرب اتاق عمل 
انجام پذیرفت وکلیه ها وکبد این جوان بهبهانی برای پیوند به سه هموطن 

در شهرهای شیراز و اهواز انتقال داده شد.
عبدالله داسمه مسئول تیم اهدای شهرستان بهبهان با تشکر از کارکنان اتاق 
عمل و ICU  اظهار داشت: این شانزدهمین عمل اهدای عضو در چند سال 

اخیر و دومین عمل در سال جاری در بیمارستان شهید زاده میباشد. 
و  متوفی  خانواده  از  تقدیر  با  نیز  بیمارستان  رییس  نیکرو  محسن  دکتر 
تسلیت به آنها و تشکر از همه دست اندرکاران خواستار توسعه فرهنگ 

اهدای عضو به عنوان یک سنت حسنه شد.
پیشتازان عرصه  از  بهبهان  اینکه  اعلام  با  دانشکده  دکتر زارع زاده مدیر 
اهدای عضو در کشور می باشد، از آحاد مردم درخواست کرد با پرکردن 

فرمهای مربوط به اهدای عضو در این اقدام انسانی شرکت کنند.

دیلم
رییس سازمان برنامه و بودجه استان بوشهر در نشست با 

فرماندار دیلم و اعضای ستاد سرشماری:
توجه دولت یازدهم به شهرستان دیلم 

 نسبت به سالهای گذشته قابل
 مقایسه نیست

رضا عوض  پور رییس سازمان برنامه و بودجه استان در نشست با مسئولان 
عضو ستاد سرشماری شهرستان دیلم اظهار داشت: توجه دولت یازدهم به 

شهرستان دیلم نسبت به سالهای گذشته قابل مقایسه نیست.
دغدغه  گناوه  به  دیلم  جاده  استان گفت:  بودجه  و  برنامه  سازمان  رییس 
مردم و مسئولین استان در طول سال های گذشته بود که با همت استاندار 
قرار  ترافیک  بار  زیر  جاری  سال  در  امید  و  تدبیر  دولت  ویژه  توجه  و 

خواهد گرفت.
وی بیان کرد: مسئولین استان، دیلم و ظرفیت های آن را باور داشته و با 
شروع پروژه منطقه ویژه اقتصادی شمال استان بیش از 3 هزار شغل در این 
منطقه ایجاد شده و باعث رشد و توسعه همه جانبه شهرستان نیز خواهد شد.
رضا عوض زاده گفت: سرشماری مبنای تمام برنامه ریزی ها است و هر 
اقدامی در راستای توسعه شهرستان ها بر اساس این آمار خواهد بود و آمار 

برای توسعه و برنامه ریزی شهرستان لازم است.
رییس سازمان برنامه و بودجه استان با اشاره به اینکه سرشماری هر10سال 
یک بار انجام می شود، تاکید کرد: امروز همه ما با حضور و تشویق مردم 
برای شرکت در این سرشماری نفوس و مسکن سرنوشت 10ساله خود و 

فرزندان خود را رقم می زنیم.
فرماندار دیلم نیز گفت: شهرستان دیلم به تبعیت از فرامین رهبری و دستور 
رییس جمهور مبنی بر شرکت مردم در سرشماری نفوس و مسکن از ابتدا 

تاکنون به صورت ویژه اقدام کرده است.
حسن اسماعیلی اظهارداشت: همه مردمی که بر شهر و دیار خود تعصب 

دارند باید در این سرشماری حضور و مشارکت فعالانه داشته باشند.

وی اظهارداشت: تمامی امکانات، دستگاه های اجرایی، دهیاران، بخشداران، 
شهرداری ها، پایگاه های مقاوت آموزش وپرورش، هلال احمر، ورزش 
وجوانان، تبلیغات اسلامی، اقشار روحانیون، هیئت های مذهبی همه و همه 

دراین راستا گام برداشته اند.
اسماعیلی تاکید داشت: امروز مردم، فعالین اجتماعی و کسانی که خواستار 
این  در  باید  هستند  آن  اعتبارات  افزایش  و  دیلم  توسعه  دغدغه مند  و 

سرشماری شرکت کنند.
وی تاکید داشت: آمار صحیح و دقیق بیشترین کمک را به برنامه ریزی 

شهرستان خواهد کرد.

هرمزگان
پرداخت 830 میلیارد ریال تسهیلات به 
واحدهای صنعتی و کشاورزی هرمزگان

استاندار هرمزگان از پرداخت 830 میلیارد ریال تسهیلات رفع موانع تولید 
به واحدهای صنعتی و کشاورزی استان از ابتدای امسال تاکنون خبر داد و 
گفت: با همکاری خوب بانک های استان روز به روز شاهد رشد بیشتر در 

پرداخت تسهیلات به واحدهای تولیدی در هرمزگان هستیم.

تسهیل  کارگروه  جلسه  در  جادری  جاسم  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به   
تولید  واحد  مشکلات  بررسی  به  اشاره  با  هرمزگان  تولید  موانع  رفع  و 
ایران از میان 10 کشور  روی بندرعباس، گفت: در سال 2015 میلادی، 
میلیون دلار صادرات رتبه  با 123  صادر کننده روی در منطقه خاورمیانه 
این صنعت ظرفیت خوبی  در  دهد  می  نشان  داشته که  را  منطقه  نخست 

داریم.
وی بیان داشت: باید به توسعه این صنعت در استان کمک شود تا شرکت 
روی فعالیت خود را ادامه دهد. در این نشست ها در جهت رفع مشکل آب 

و برق و توسعه این شرکت تصمیمات خوبی اتخاذ شده است.
مشکلات  رفع  و  نقدینگی  تامین  برای  همچنین  کرد:  خاطرنشان  جادری 
کارخانه تولید قند میناب نیز با تصمیمات گرفته شده، بانک ملی پرداخت 
واحدهای  اگر  کرد:  تصریح  هرمزگان  استاندار  داشت.  خواهد  تسهیلات 
ارزی  تسهیلات  دریافت  امکان  باشند  تکمیلی  تسهیلات  نیازمند  تولیدی 
برای آنها از صندوق توسعه ملی نیز وجود دارد. در این نشست تفاهم نامه 
همکاری میان اداره کل آموزش فنی و حرفه ای و سازمان مدیریت صنعتی 

استان هرمزگان در جهت عارضه یابی مباحث تولیدی نیز امضا شد.

کهگیلویه و بویراحمد 
طی 5 روز برگزاری کنگره ملی سرداران و 1880 شهید 

کهگیلویه و بویراحمد صورت گرفت؛

بهره مندی 10 هزار کهگیلویه و 
بویراحمدی از خدمات بهداشتی و 
درمانی بسیج جامعه پزشکی استان

 رییس بسیج جامعه پزشکی سپاه فتح کهگیلویه و بویراحمد گفت: طی 
اعزام  با  استان  شهید   1880 و  سرداران  ملی  کنگره  برگزاری  روز  پنج 
تیم های بهداشتی و درمانی به مناطق محروم و برپایی بیمارستان صحرایی 
در محل برگزاری کنگره 10 هزار نفر خدمات بهداشتی و درمانی رایگان 
دریافت کردند. به گزارش خبرگزاری فارس، سید هوشنگ رحیمیان  در 
آخرین روز از کنگره ملی سرداران و 1880 شهید کهگیلویه و بویراحمد 
ضمن قدردانی از همکاری و حضور تمامی دستگاه های بهداشتی و درمانی 
در ارائه خدمات به مهمانان کنگره ملی اظهار کرد: خوشبختانه با برپایی 

بیمارستان صحرایی توانستیم خدمات قابل قبولی ارائه دهیم.
بیان  با  بویراحمد  و  کهگیلویه  فتح  سپاه  پزشکی  جامعه  بسیج  رییس 
جامعه  بسیج  استان،  شهید   1880 و  سرداران  ملی  کنگره  آغاز  از  اینکه 
پزشکی تیم های بهداشتی و درمانی را به مناطق محروم اعزام کرد، گفت: 
بیمارستان  برپایی  در  درمانی  و  بهداشتی  نهادهای  همکاری  خوشبختانه 
صحرایی کنگره و اعزام تیم های تک تخصصی و فوق تخصصی به مناطق 

محروم رضایت بخش بوده است. 

رحیمیان در ادامه با بیان اینکه اعضای کمیته بهداشت و درمان کنگره ملی 
سرداران و 1880 شهید کهگیلویه و بویراحمد در طول پنج روز برگزاری 
کنگره در محل حضور داشتند و از بخش های مختلف بیمارستان صحرایی 
شهید دکتر جلیل بازدید می کردند، افزود: طی پنج روز برگزاری کنگره 
ملی سرداران و 1880 شهید کهگیلویه و بویراحمد روزانه بیش10 هزار نفر 
خدمات رایگان دریافت کردند و در آخرین روز از کنگره ملی شهدا بیش 
از دو هزار و 600 نفر خدمات بهداشتی و درمانی رایگان دریافت کردند.

و  کهگیلویه  سپاه  پزشکی  جامعه  بسیج  کرد:  خاطرنشان  مسئول  این 
بویراحمد همواره آمادگی لازم برای اعزام تیم های بهداشتی و درمانی به 

مناطق محروم را با همکاری نهادها و دستگاه های بهداشتی دارد.


